
 
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde (lokaludvalg) i Distrikt Hjallerup 
Tidspunkt: torsdag d. 10. november kl. 17.00 - 19.30 

Sted: Flauenskjold Skole - lærerværelset  
 

 
Deltagere: 

 
Forældre: 

• Henrik Lykke (FL) 

• Peter Enevold Pilgaard (FL)  

• Alice Trangeled (FL)  

 
Personale/ledelse: 

• Julie Aaen (FL)  

• Peter Tanbæk (FL) 

 
Elever: 

• Elisa Desideriussen Brücher Jensen (FL) 

• Sara Nyholm Godsk (FL) 

Emne Ansvarlig 
Mål 

(Hvad vil vi gerne opnå?) 

 
Orientering

/ 
Drøftelse 

 

 
Indstilles til 
behandling 
i Distrikts- 

SKB 
 

Planlægning 
(Hvem gør hvad og hvornår?) 

Opfølgning 
(Hvornår vil vi følge op) 

Kl. 17.00-17.10 
Velkomst og 
præsentation af 
lokaludvalget 

Peter T  

O  

  

Kl. 17.10-17.20 
Visioner for lokaludvalget 

 

At vi får talt om, hvordan vi 
kan bruge lokaludvalget og 
hvad vi vil med dette 

D 

 Vi ønsker at lokaludvalget både 
skal arbejde med emner, der 
vedrører distriktet (uddelegeret 
fra bestyrelsen) samt med ting 
med særlig lokal forankring i FL, 
som tages op på eget initiativ. 
Vi ønsker at inddrage/invitere 
både suppleanter til bestyrelsen 
og andre lokale interessenter – 
eksempelvis støtteforeningen, 
når der er punkter, vi kan 
hjælpe hinanden med. Der kan 
ligeledes tænkes i samarbejde 
med børnehaven og dennes 
bestyrelse/støtteforening. 

 



 
 

Kl. 17.20-17.30 
Valg af ”udvalgsformand” 

 

At vi får valgt en 
tovholder/mødeleder for 
lokaludvalget bland 
forældrerepræsentanterne 

B 

 Alive Trangeled blev valgt. Alice 
er fremover mødeleder og 
udfærdiger dagsorden i 
samarbejde med PT, der er 
referent 

 

Kl. 17.30-18.00 
Idéer til udvalgsarbejdet  

 

Brainstorm/mindmap 
omkring emner, vi kan tage 
op i lokaludvalget 

D 

 
Legeplads/udearealer (i 
samarbejde med 
støtteforeningen) 
 
Skolebod/skolemad (vi drøftede 
overordnede linjer og hvad der 
har fungeret tidligere) 
 
Skolefest/sommerfest (i 
samarbejde med 
støtteforeningen) 

PT inviterer støtteforening og 
bestyrelsessuppleanter til 
kommende lokaludvalgsmøde 
mhp. drøftelse af legeplads og 
sommerfest 
 
PT undersøger regler/lovgivning 
vedr. skolebod samt praksis på 
distriktets øvrige skoler. 
Elisa og Sara undersøger hvad 
eleverne ønsker, der skal være i 
boden. 

Kl. 18.00-18.40 
Princip for inddragelse af 
elevråd 

 

At vi får drøftet princippet 
forud for drøftelsen i 
bestyrelsen 
 
Forberedelse: 
Inddragelse af elevråd | 
distrikt-hjallerup (aula.dk) 

D 

x Punktet blev drøftet med få 
rettelser til princippet.  
 
Der blev ligeledes drøftet 
muligheden for to-årige valg til 
elevrådet for at sikre 
kontinuitet i elevrådsarbejdet. 
Der kan evt. indskrives noget 
omkring distriktselevråd i 
princippet. 
Det skal sikres, at princippet 
efterleves i forhold til 
elevrådsmøder forud for 
bestyrelsesmøder og 
lokaludvalgsmøder 

PT udfærdiger ændringsforslag, der 
drøftes på førstkommende 
lokaludvalgsmøde 8/2, og herefter 
medtages til bestyrelsen. 

18.40-19.20 
Princip for anvendelse af 
billede- og lydfiler  

At vi fremkommer med et 
evt. ændringsforslag til 
denne, som efterfølgende 
drøftes i bestyrelsen 
 

D 

x Punktet blev drøftet med 
rettelser i forhold til en 
opdateret ordlyd og 
beskrivelser. Der ønskes 
indskrives i princippet, at Dit liv 

PT udfærdiger ændringsforslag, der 
drøftes på førstkommende 
lokaludvalgsmøde 8/2, og herefter 
medtages til bestyrelsen 

https://distrikt-hjallerup.aula.dk/skolebestyrelsen/vedtagne-principper/inddragelse-af-elevraad
https://distrikt-hjallerup.aula.dk/skolebestyrelsen/vedtagne-principper/inddragelse-af-elevraad


 
 

Forberedelse: 
Billed og lydfiler | distrikt-
hjallerup (aula.dk) 

på nettet anvendes i 
undervisningen. 
 
Det bør overvejes, om der også 
skal indskrives noget med brug 
af PC/iPad i skoletiden i 
princippet for brug af 
mobiltelefoner (evt. revidering 
af dette princip) 
 

19.20-19.30 
Eventuelt 

 

 

D 

 Vi ønsker, at lokale 
initiativer/beslutninger fra 
lokaludvalget meldes ud på 
skolens Facebook-side. Der skal 
ikke nødvendigvis være tre 
punkter hver gang, men det, der 
er relevant, præsenteres. 
 
Vi vil gerne have 
bestyrelsesmedlemmer ud til 
forældremøder i alle klasser 
(ved skoleårets start) for at gøre 
bestyrelsesarbejdet 
nærværende, og for at sikre, at 
vi fortsat kan rekruttere til 
bestyrelsesposterne. 

 

 

https://distrikt-hjallerup.aula.dk/billed-og-lydfiler
https://distrikt-hjallerup.aula.dk/billed-og-lydfiler

